

## Announcement



### Provision of Ramadan Iftar Meals in Jafza Community

### تقديم وجبات الإفطار الرمضانية في جافزا

Dear Valued Customers,

عملائنا الكرام،

In a few days, the Holy Month of Ramadan will come with its goodness and blessings. In line with the precautions we've collectively taken against the pandemic Coronavirus, the Islamic Affairs and Charitable Activities Department in Dubai (IACAD) has suspended all permits for Ramadan tents and Iftar gatherings for this year. This comes coinciding with the UAE Government direction to take all preventive measures to eliminate the spread of the novel Coronavirus, COVID – 19.

أيام قليلة ويهل علينا شهر رمضان المبارك، شهر الخير واليمن والبركة. وتماشياً مع الإجراءات الاحترازية التي اتخذناها بشكل جماعي للحد من انتشار فيروس كورونا المستجد (كوفيد-19)، فقد أعلنت دائرة الشؤون الإسلامية والعمل الخيري في دبي هذا العام عن وقف تصاريح الخيام الرمضانية أو الإفطار الجماعي. يأتي ذلك ضمن توجيهات حكومة دولة الإمارات العربية المتحدة لاتخاذ جميع التدابير الوقائية للقضاء على انتشار فيروس كورونا المستجد.

However, there are many ways you can continue to practice the core principle of Islam of helping our fellow human beings.

ورغم ذلك، فإن هذه الإجراءات الوقائية لا يجب أن تحول بيننا وبين مواصلة مد يد العون للجميع، لاسيما إذا توافقت مع أيام الخير ونفحاته في رمضان.

Accordingly, Jafza companies can arrange to deliver their Iftar food donations by reaching

وبناءً عليه؛ يمكن للمشركات العاملة في جافزا، والراغبة في المساهمة بمواسم الخير الرمضانية، التواصل مع

out to IACAD and the Emirates Red Crescent's Dubai Office for guidance on how to support our community during Ramadan.

Let's keep the spirit of Ramadan alive and continue to give as directed by the official authorities.

For more information on how to donate, please contact **IACAD** at 800600 or 046087777, or **Emirates Red Crescent** at 800 733.

We thank you for your continued support and cooperation.

For any clarification or information, please contact Jafza Call Centre at 800-Jafza (800-52392)

**Jebel Ali Free Zone**

دائرة الشؤون الإسلامية والعمل الخيري، أو مكاتب الهلال الأحمر الإماراتي في دبي، للحصول على المعلومات حول كيفية دعم المحتاجين خلال شهر رمضان.

فلنتحلى جميعاً بأخلاقيات شهر رمضان، ولنواصل عطاءنا وإحساننا للمحتاجين، وفق إرشادات الجهات الرسمية.

لمزيد من المعلومات حول التبرع، يرجى التواصل مع دائرة الشؤون الإسلامية والعمل الخيري في دبي على الرقم 800600 أو 046087777، أو هيئة الهلال الأحمر الإماراتي على الرقم 800733.

نشكر لكم دعمكم الدائم والمستمر.

للمزيد من التفاصيل، يرجى التواصل مع مركز الاتصال في جافزا على 800-Jafza (800-52392)

**المنطقة الحرة لجبل علي**